
 Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2023-10-23   

Närvarande via Teams: Caroline Falk, Bo Thorsenius, Anders Dalbert, Annika 

Karlsson, Stig-Åke Almqvist och Christer Johansson. 

• Inledning av styrelsemötet 
Mötet öppnades av Stig-Åke. Dagordningen godkändes. 

• Ekonomi 
Ekonomin se stabil ut. Caroline och Thomas har träffat banken och diskuterat upplägg av lånegaranti, 
räntekostnader och avbetalning av resterande lån. Föreningen planerar att amortera upp till 200 000 
varje kvartals tills bankskulden är återbetald, detta för att vi parallellt ska ha kassa till återstående 
kostnader. 

• Autogiro och e-faktura för kvartalsräkningarna. 
Många medlemmar vill att föreningen skickar sina fakturor via e-faktura alternativt att det finns 
möjlighet att få betala via autogiro. Detta för att föreningens fakturor kan hamna i medlemmens 
skräppost i mailboxen. 
Beslut: Caroline tar reda på vilka möjligheter Pineskär ser att de kan klara av detta. 

• Markupplåtelse avtalen. 
Annika och Stig-Åke har medverkat vid lantmäteriförrättning för ledningsdragningen som skett i 
samverkan med Melleruds kommun inom Upperudsområdet. 
Föreningens kostnader beräknas till 100 000 kr för ledningsrätt och förrättningskostnader. 
Beslut Till nästa styrelsemöte ska Thomas ta fram underlag för att beställa ett databaserat system för 
arbetet med markupplåtelseavtalen och eventuellt nytt ekonomiprogram.  

• Nodhus Sundserud 
Idag anser inte Melleruds kommun att det finns intresse för byggnation på tomterna inom 
Sundserudsområdet. 
Beslut: Vi avvaktar med ny nod i Sundserud. 

• Bevakning Nodhuset. 
Föreningen har haft ett åskendeslag som förstörde bevakningsutrustningen i Nodhuset. Detta är 
lagat och kommer till viss del täckas av föreningens försäkring. 
Förra styrelsemötets beslut: Vi beslöt att installera åskskydd till en kostnad om cirka 10 000 kr plus 
arbetskostnad. Stig-Åke har mandat att upphandla åskskydd upp till en totalkostnad av 25 000 kr. 

• Fyra nya anslutningar. 
Under november kommer Tegab att färdigställa anslutningen av fyra nya medlemmar inom det 
befintliga ledningsnätet. 

• Ansökan om PTS stöd för anslutning av nya medlemmar. 
Föreningen har skickat in ansökan om PTS stöd för utbyggnad av ledningsnätet.  

• Lyckebo 
Tegab har besiktigat den tänkta ledningsdragningen. Inom det området har fastighetsägaren och 
Skogsstyrelsen kommit överens om att den träd ska fällas. Detta har inte skett ännu. Tegab vill inte 
dra ledningen innan avverkningen är klar, då ledningen kommer att ligga grunt mot berg. 
Vi beslutad: 

• Annika gör klart två markupplåtelseavtal för sträckningen. 

• Stig-Åke kontaktar de berörda markägarna för sträckningen, samt följer upp med markägaren 
när den planerade avverkningen ska ske.  

 
Nästa styrelsemöten 
Måndag 13/11 – 19.00 via Teams  
Måndag 11/12 – 19.00 via Teams   
  
  Sammanfattat av Christer 


